
Bestyrelsesmøde den 27. september 2022  

 

Internal 

til stede: Karen, Per, Michael, Christina, Sophie, Heidi, Susanne og Vicki 
 
 
 
Vi skifter til Brogårdens foder. I stedet for Elite skal vi bruge SUREGROW og når vi har brugt vores Fiber, 

skifter vi til BUILD UP CUBES. Vi skal stadig bruge roepiller. Vi skal lige have ryddet op på vores lager, så vi 

ved, hvad vi skal bestille, der kommer en ud fra Brogården, og hjælper med, hvor meget de forskellige 

heste skal have. 

Alle klubbens medlemmer får adgang til en app, så får vi 8 % rabat, når vi handler i Dyrenes Eldorado, 

Introtilbud. Store kunderabatter. Sponsorvarer, hvis vi køber mad.  

 

Nyt fra formanden  
• Ringet op af Milles fagforening, vi venter og hører, hvad fagforeningen siger. Noget med, hvordan 

hun er blevet beskattet af fri boks. 

• Heidi har ikke nået at søge Salling gruppen om 1-4 nye heste, så dette overtager Susanne.  

• Heidi har søgt trygfonden og Makita om en batteridrevet trillebør. 

• Nyt køkken, Heidi drømmerom  ny rytterstue, nyt gulv prøve at søge forskellige gulvfirmaer. 

• Der er problemer med, at naboen går i bevoksningen mellem deres og vores folde, lige pludselig 

dukker de op og skræmmer hestene, når Mille kommer gående med dem. 

 

 

Nyt fra rideskolen 
 

• Der er en trend, blandt partrytterne, at man skal galoperer på stukmarken, men det må man ikke.  

• Hvem må starte spring til stævnet, alle må starte bom på jord. 

• Hvornår er der rideskolestævne? 

• Inddeling af rideskoleholdene, hvis man er for god? Det er Julie, der bestemmer, hvem der rykker 

rundt. 

• Behandling af Daremore og Chubon, det blev rigtigt godt. Chubon er blevet mærkbart bedre, så vi 

håber det varer vil.  

 

 
Nyt fra Kasseren 
 

• Vi har ikke nogen penge i kassen, det hele løber lige rundt.  

• Der er blevet spurgt ind til, at  før havde man 3 poser træpiller, hvor meget rapsstrøelse har man 

så, der har man  2 poser rapsstrøelser,  

• Der mangler 13 poser træpiller, de skal betales 
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Nyt fra stævne 

• Vi har hestehold med til distrikt stævnet i spring, på riders cup, i weekenden 

• Vicki kunne godt tænke sig, at der er andre der er med i kiosken, det ville være rart med et udvalg, 

så jeg ikke står alene med det. Heidi og Vicki spørge om Mette vil være med. 

• Vores nye bund er i orden nu. Vi har fået fyldt op, og nu er den som den skal være. 

 

 

Nyt fra vedligehold 
• Døren på den grønne traktor er stadig i stykker, det koster 5000 +moms, at få en ny 

• Porten til den lille ridehus skal repareres  

• Paller over høet, så der holder tørt, evt. tagplader 

• Den lille bomvogn, der skal ryddes op. Vi skal kunne måske tjene penge på den. 

• Lys på springbanen, eller dressurbanen, der er blevet doneret nogle lamper, de skal bare sættes op. 

• Tømning af septiktanken, dæksel skal gøres fri, så de kan tømme den. 

Det er naboens mødding der er ved at falde sammen, så vi skal ikke reparere den. 

 
 
Evt.  

• Nyt bro løb, vi vil gerne tjene pengene. 

• Det er meget skuffende med tilsluttende, til at hjælpe klubben, både når vi prøver, at tjene penge, 

men også til stævner, det er Tordenskjolds soldater der hjælper til 

 
Nyt møde Mandag. d. 27/10, 17-18.45 samme sted 
 

 

 

 

 

 

 

 


